



海外應徵印尼女傭資料 Overseas Indonesian Applicant Data

所有資料均由求職者陳述及宣稱,其未能提供或已經提供以茲驗證的相關文件項目,請參閱第2頁所列附註。
All details are declared by the applicant, please refer to the remarks in page 2 for the proofs provided or not provided for verification.

個人資料 Personal Details		語言 *Spoken	經驗 Experience	No R 2 4 8 1 
姓名 Name: Tika	身高 height: 5' 1" 156 公分cm	廣東話 簡單 Canton. Simple	香港 Hong Kong: 2 年 yrs	
出生/年歲 Birth/aged: 08/07/1994 29 歲	體重 weight: 132 磅lb 60 公斤kg	英語 普通 English Fair	新加坡 Singapore: 2.8 年 yrs	
宗教 Faith: 回教 Muslim	學歷 Edu.: 初中 Jun. High	普通話 PTH: -	台灣 Taiwan: - 年 yrs	
豬肉 Pork: 不吃(但可烹煮) not eat (can cook)	婚姻 Marital: 已婚 Married	其他 Others: -	- 年 yrs	

* 提示: 語言能力考評只屬主觀意見, 雇主須在面試與女傭交談及親自評估其水平是否達到要求
Reminder: Subjective assessment only, employers should make their own judgement at interview

丈夫年齡 Husband aged: 27 歲	丈夫職業 Husband's job: Waiter in Malaysia 在馬來西亞當餐廳服務員
兒女數目 no. of kids: Nil 未有	女兒 daughter aged: _____ 兒子 Son aged: _____

樂意照顧: 孩子或長者或貓及一般家務
Prefers: Child-minding or Elderly care or cat & household chores

工作經驗撮要 Main Working Experience

1) 工作於 work at: Singapore 新加坡	歷時: 2.8 年 years	Sep.2020 九月 ▶ May 2023 五月
服務家庭成員共 6 人, 包括: 先生 + 太太 + 1 名男孩 10 歲 + 1 名女孩 12 歲 + 1 位公公 76 歲 + 1 位行動不便婆婆 73 歲	Served family of 6 persons: Sir + Madam + 1 boy aged 10 + 1 girl aged 12 + 1 elderly man aged 76 + disabled elderly woman aged 73	
工作性質: 主要照顧 婆婆 及 負責一般 洗煮熨 及 買餸 等家務 Job duty: Mainly elderly care & household chores		
合約終止原因: 完約後雇主要求她延長工作多 8 個月 · 直至新女傭到達才回鄉 Ending reason: Finished Contract and was requested by the employer to work for 8 more months until the replacement helper arrived.		
2) 工作於 work at: Tin Shui Wai 天水圍	歷時: 2 年 years	2016 ▶ 2018
服務家庭成員共 6 人, 包括: 1 位 男士 + 先生 + 太太 + 2 名男孩 8, 14 歲 + 1 位 公公 76 歲	Served family of 6 persons: 1 gentleman + Sir + Madam + 2 boys aged 8, 14 + 1 elderly man aged 76	
工作性質: 主要照顧 孩子 與 公公 起居生活 及 負責一般家務 Job duty: Mainly child-minding & elderly care and household chores		
合約終止原因: 完約後回鄉結婚 Ending reason: Finished Contract and returned home to get marry		

她在 2020 年 曾經嘗試過再次申請到香港工作, 但由於當時新冠肺炎疫情嚴重不能到香港, 而新加坡則仍然開放, 因此她只好改到新加坡工作。

She planned to work again in 2020 but HK closed due to COVID-19 pademic while Singapore was still open so she can only work there.

免責聲明: 以上提供之各項資料, 均僅依應徵者本人單方面所陳述及宣稱, 本公司並不會保證其準確性、可靠性及完整性, 固只能作參考用途, 不應視為實質根據或倚賴; 任何人因以上資料內容任何不確之處、遺漏或誤植錯字, 引致任何直接或間接的損失、損害或虧損, 本公司概不負任何法律責任, 特此聲明。
While every endeavour has been made to ensure all information contained above are representative, Hong Maid Employment Agency does not guarantee the correctness and completeness of those data and does not accept any responsibility for any loss or damage whatsoever arising from any cause whatsoever in connection with above data.